
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom.  

   

B Mededelingen  

  Mevr. Knol deelt mede dat het proces voor de benoeming van de wijkagenten loopt en 
dat de namen per 1 januari 2015 bekend zijn. De selectiegesprekken met de BT chefs 
lopen ook en in juni zal er gesproken worden met bestuur en OM.                                          
Na de zomer wordt gestart met de renovatie van het politiebureau in Enschede. De 
medewerkers zullen tijdelijk verhuizen naar de oude brandweerkazerne.  

De heer Welten informeert naar de rekkelijke interpretatie van de betrokkenheid van het 
bestuur bij de selectie van sleutelfunctionarissen. De heer Miltenburg antwoordt dat in 
de Politiewet is vastgelegd dat de instemming van het bevoegd gezag noodzakelijk is 
bij de benoeming van de BT. Iedere burgemeester zal zijn of haar toestemming moeten 
geven. Als meerdere burgemeesters in een basisteam zitten dan kan ook één namens 
het team het doen. De heer Welten vindt dat breder gekeken moet worden. De heer 
Miltenburg vindt dit lastig aangezien men aan de Wet gehouden zijn. Het zegt toe te 
onderzoeken of er mogelijkheden is. Een echt instemmingsgesprek is volgens hem niet 
aan de orde.   

De heer Welten vraagt of er consultatie gaat plaatsvinden over de integrale 
veiligheidsplannen? Hierop wordt bevestigend geantwoord. 

 

    

C Besluitenlijst DVO 24 maart 2014  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  1. Verslag Art.19 overleg 14 april 2014 

Voor kennisgeving aangenomen 

 

2. Verslag RVO 23 april 2014 

Voor kennisgeving aangenomen 

 

3. Hennepconvenant Oost Nederland  

Op de vraag waarom de belastingdienst niet mee doet wordt geantwoordt dat 

zij alleen met overheidspartijen afspraken maken. 

 

4. Factsheet Communicatie Oost Nederland 

Opgemerkt wordt dat het goed is dat de factsheet er is. Maar er blijft zorg   

over de locale situatie. De heer Sijbom zou graag een evaluatie wensen  

aangezien hij veel meldingen krijgt. Volgens hem is de procdure vermiste  

personen onduidelijk. De heer Hofland vindt de keuze of het openbaar bestuur  

moet worden meegenomen niet goed.  Hij is van mening dat men altrijd met  
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het openbaar bestuur in overleg moet. De voorzitter geeft aan dat dit een  

gevoelige materie is. De heer Miltenburg antwoordt dat de politie niet  

zelfstandig zal communiceren over aangelegenehden waar het openbaar  

bestuur verantwoordelijke voor is. Opgemerkt wordt dat de afstand  

belemmerend werkt voor een goede communicatie. De heer Miltenburg deelt  

mede dat de politie zo dicht mogelijk bij de gemeenten wil acteren. Zij zijn een  

lerende organisatie en het gaat met vallen en opstaan.Ten aanzien van de  

procedure vermiste personen en daaraan gekoppelde communciatie wordt  

afgesproken hier de volgende vergadering op terug te komen. De heer Hofland  

antwoordt dat de BT chef geinformeerd dient te worden en dat deze een  

afweging zal moeten maken om het openbaar bestuur te informeren. De  

voorzitter vraagt wie over welke informatie gaat. Dit zal uitgezocht moeten  

worden. De heer Miltenburg zegt toe hiermee bezig te gaan.  

    

E Bespreekonderwerpen  

 1 Veiligheidsstrategie 2015-2018 Oost NL 
De heer Meuleman licht  de thema’s en het proces toe. De nota wordt voor 
kennisgeving aangenomen. 

 

    

 2 Regionaal convenant Toezicht & Handhaving openbare ruimte 

Hiermee wordt ingestemd 

 

    

 3 Monitor veelplegers 

Mevr. Hermans vraagt of de burgemeesters voldoende  bevoegdheden hebben om 
doorzettingsmacht te organiseren. De heer Gerritsen informeert wie de aanbevelingen 
gaat uitvoeren? De heer Meuleman antwoordt dat hij de vragen meeneemt naar de 
regiegroep die weer geactiveerd gaat worden. Ook zal de vraag worden meegenomen 
welke ruimte het bevoegd gezag heeft en wat de formele positie is. 

 

    

 4 Projectplan Veiliger Publieke Taak 

De heer De Haan deelt mede dat alle gemeenten gevraagd is aan te geven welke 
incidenten zich hebben voor gedaan. Het blijkt dat niet elke gemeente over een goed 
registratie beschikt.  

 

    

F R  Rondvraag  

  Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  

    

H Sluiting  

 

 


